



**LADIES DOWNHILL & SUPER COMBINED
WHISTLER, BRITISH COLUMBIA, CANADA
19 – 24 FEBRUARY, 2008**

**DESCENTE ET SUPER COMBINÉ -- DAMES
WHISTLER, COLOMBIE-BRITANNIQUE,
CANADA
19 au 24 février 2008**



WELCOME!

Alpine Canada Alpin on behalf of all its sponsors are pleased to extend this 'Notice of Competition' for the Whistler Alpine Ladies World Downhill and Super Combined events, at Whistler, British Columbia, Canada from 19 to 24 February, 2008.

RACE ENTRIES :

All Quotas and Entries are according to the World Cup rules. Only those racers who are entered by National Associations are eligible and the number of participants, including officials, coaches, medical and service personnel is in accordance with current World Cup quotas.

Please fax or email all entries to:

BIENVENUE!

Alpine Canada Alpin au nom de tous leurs commanditaires, sont fiers de présenter ce « Avis de course » pour les épreuves de descente et de super G féminines de Coupe du monde qui auront lieu à Whistler, Colombie britannique, Canada, du 19 -24 février 2008.

INSCRIPTIONS DE COURSE :

Tous les quotas et inscriptions suivent les règlements de la Coupe du monde. Seules les coureuses inscrites par les Fédérations nationales sont éligibles et le nombre de participants est limité selon les quotas actuels de la Coupe du monde.

Veillez soumettre vos inscriptions par télécopieur ou courriel à :

Alpine Canada Alpin
C/o / A/S: Erin Armstrong
FAX / Télécopieur : 403-777-3213
Email / Courriel : earmstrong@canski.org
Telephone / Téléphone : 403-777-3206
200 505-8 Ave S.W.
Calgary, Alberta, T2P 1G2, Canada

ANNOUNCEMENT OF TEAM SIZE BY:

Friday, 18 January, 2008

IMPORTANT: In accordance with FIS and World Cup Rules please include number of athletes, coaches, physiotherapists, doctors, service personnel and other officials or appropriate accommodation may not be available.

DEFINITIVE REGISTRATION BY: Wednesday, 13 February, 2008 as per World Cup Rules (name, confirmation of team size, arrival & departure dates).

REGULATIONS: The Organizing committee will follow all qualifications as outlined in the current rules and formula for the Alpine World Cup 2007/2008 rules and any precision and/or amendments to these rules.

PRIZE MONEY TAXES: *A withholding of 15% will be retained as per Canadian Income Tax Law.*

RACE HEADQUARTERS: TELUS Whistler Conference Centre, Whistler, Soo Valley Room.

Attention Team Captains: Please confirm your Entries of Athletes in the Race Office prior to 1st Team Captain's Meeting.

ANNONCE DE LA TAILLE DE L'ÉQUIPE AVANT LE :

Jeudi 18 janvier, 2008

IMPORTANT : Veuillez transmettre le nombre d'athlètes, d'entraîneurs, de physiothérapeutes, de médecins, de personnel de service et autres officiels où l'hébergement nécessaire ne sera peut-être pas disponible.

INSCRIPTION FINALE AVANT LE: Mercredi 13 février 2008 selon les normes de Coupe du monde (nom, confirmation de la taille de l'équipe, dates d'arrivée et de départ.

REGLEMENTS: Le comité respectera toutes les qualifications tel que stipulé dans les présents règlements et selon la forme des règlements de la Coupe du monde de ski alpin 2007-2008 et tout amendement ou addenda à ses règlements.

TAXES SUR LES PRIX EN ARGENT : *Une retenue de 15% sera retenue pour fin de taxation, tel que prévu par la Loi de l'impôt sur le revenu du Canada.*

BUREAU CHEF : Centre de conférence TELUS Whistler, Soo Valley Room.

À l'attention des Capitaines d'équipe: Veillez confirmer les inscriptions de vos athlètes au secrétariat avant la 1^{ère} rencontre des capitaines d'équipe.



1st TEAM CAPTAIN'S MEETING: 1900 hrs Monday 18th February 2008 in the Harmony Room TELUS Whistler Conference Centre, Whistler.

ACCREDITATION: TELUS Whistler Conference Centre, Whistler Soo Valley Room - Opens **Monday February, 18 2008.**

ACCOMMODATION AND MEALS: All competitors, coaches and officials will be paid per F.I.S. World Cup rules.

The official arrival day is February 18, 2008. Accommodation for early arrival can be arranged through the organizing committee, as per FIS World Cup Rules additional costs for early arrival will be the responsibility of the teams.

Team meals will be provided at the Telus Whistler Conference Centre

TRAINING:

Training will be available starting February 18, 2008.

1^{ère} RECONTRE DES CAPITAINES D'ÉQUIPE : lundi le 18 février 2008 à 19h00 à la Salle Harmony du Centre de conférence TELUS Whistler.

ACCREDITATION : *Centre de conférence TELUS Whistler* – Soo Valley Room - Ouvert à compter du **lundi 18 février 2007.**

HÉBERGEMENT ET REPAS : Tous les compétiteurs, entraîneurs et officiels seront payés selon les règlements FIS de Coupe du monde.

La date d'arrivée officielle est le 18 février 2008. L'hébergement pour ceux qui désire arriver avant la date officielle peuvent le faire via le comité organisateur conformément aux règlements de la Coupe du monde FIS, et les coûts additionnels sont de la responsabilité des équipes.

Les repas d'équipe seront offerts au *Centre de conférence TELUS Whistler.*

ENTRAÎNEMENT : Les entraînements officiels débutent le 18 février 2008.

Contact / personne contact : Elizabeth Urbach
Telephone / Téléphone : + 1 778 328 6272
Email / Courriel : elizabeth_urbach@vancouver2010.com

VEHICLES: Budget Rent-a-car is official supplier of vehicles of the Telus World Cup Whistler
Please quote "Telus World Cup Whistler-2008" to agents

VEHICLE CLASS/ CLASSE DE VEHICULES	DAILY / PAR JOUR	KMS	ADD'L KMS / KILO. SUPPL	WEEKLY / PAR SEMAINE	KMS	ADD'L KM / KILO. SUPPL
COMPACT / COMPACTE	\$30.95	UNLIMITED / ILLIMITÉ	N/A / S.O.	\$169.95	UNLIMITED / ILLIMITÉ	N/A / S.O.
INTERMEDIATE / INTERMÉDIAIRE	\$32.95	UNLIMITED / ILLIMITÉ	N/A / S.O.	\$179.95	UNLIMITED / ILLIMITÉ	N/A / S.O.
FULL SIZE / GRAND FORMAT	\$35.95	UNLIMITED / ILLIMITÉ	N/A / S.O.	\$189.95	UNLIMITED / ILLIMITÉ	N/A / S.O.
MINIVAN / MINI-FOURGONNETTE	\$50.95	UNLIMITED / ILLIMITÉ	N/A / S.O.	\$299.95	UNLIMITED / ILLIMITÉ	N/A / S.O.
SPORT UTILITY / UTILITAIRE SPORT	\$55.95	UNLIMITED / ILLIMITÉ	N/A / S.O.	\$329.95	UNLIMITED / ILLIMITÉ	N/A / S.O.
CARGO & CUBE VANS						
1-Ton Cube Truck	\$69.95	100km/day	\$0.20	\$399.00	700kms/week	\$0.25/km
CARGO VAN / VAN CARGO	\$49.95	100km/day	\$0.18	\$290.00	700kms/week	\$0.18/km
15 passenger Van	\$199.95	100km/day	\$0.25	\$1199.95	700kms/week	\$0.25/km

To make reservations by phone:
For cars: 1 800 299 3199; +1 604 668 7000
For trucks: 1 888 656 3888; +1 604 656 8888
Online reservations: www.budgetbc.com

Pour faire une réservation par téléphone :
Voiture : 1 800 299 3199; +1 604 668 7000
Camion : 1 888 656 3888; +1 604 656 8888
www.budgetbc.com